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Actielijst commissievergadering Sociaal Domein         Kalenderjaar 2017 / 2018 

 

Datum  

raad 

Datum  

commissie 

Onderwerp Toezegging Uitvoering 

10.07.17 19.06.17    

  Voorstel college betreffende kaders voor 

het innovatiebudget binnen het sociale 

domein 

De juiste manier van communiceren is een 
aandachtspunt. 
 
 
 
Het staat de gemeente vrij om na één jaar een 
tussenevaluatie te doen en wethouder Dauven zegt 
toe dat dit gebeurt. De echte evaluatie zal voor 
september 2019 plaatsvinden. 

De communicatie heeft via 

diverse media plaatsgevonden. 

De commissie en raad hebben 

daar kennis van kunnen nemen 

07.11.17     

  Muziekonderwijs  Wethouder Dauven zegt toe om samen met de 
scholen te onderzoeken of zij er evenals geld voor 
over hebben om de mogelijkheden voor het 
muziekonderwijs te bekijken. 

Scholen geven aan mee te doen 

aan de pilot van ‘Toon je 

talent’. Een project dat inzet op 

brede ontwikkeling van cultuur 

door kinderen kennis te laten 

maken met muziek, zang, toneel 

en beeldende kunst.  Een pilot 

die afgelopen jaar goed is 

bevallen en waarmee nu 

uitbreiding naar meerdere 

scholen wordt gezocht. Nu in 

Berg, komend schooljaar is 

aangevraagd voor uitbreiding 

naar Broekhem en het school-

jaar daarna de 2 Innovo scholen. 

Totdat alle scholen kunnen 

aansluiten met ‘Toon je talent’, 

wordt doorgegaan met het 

huidige cultuur programma 

(bekostigd door de gemeente en 

scholen) waarvan onder andere 

muziek een onderdeel is.  
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Daarnaast is in Sibbe subsidie 

aangevraagd met de harmonie. 

 

Verder geen wensen voor co 

financiering op dit moment. 

11.12.17 20.11.17    

  Bespreekpunt: cliëntervaringsonderzoek 
Jeugd gemeenten Valkenburg aan de Geul 
en Maastricht 

Tussenevaluatie met zorgverleners: de wethouder 
zegt toe dat deze tussenevaluatie er komt.  
De wethouder stelt voor dit item als bespreekpunt 
te agenderen voor de commissie SD van 29 januari 
2018. 

Rapport van Maastricht is nog 

niet ontvangen. Is op planner 

doorgeschoven naar 11 juni 2018 

19.02.18 29.01.18    

  Inspraak de heer F. Jacobi inzake 
binnenklimaat basisschool Valkenburg 

De wethouder neemt contact op met Innovo om 
hun kant van het verhaal te horen, maar hij zal 
eerst uitzoeken wat de normen voor Frisse scholen 
klasse B zijn. 
De wethouder kan zich niet voorstellen dat 
uitschieters nooit mogen, maar hij vindt het 
belangrijk dat hier goed naar gekeken wordt en 
dat men het signaal van de heer Jacobi serieus 
neemt. 
De commissie en de heer F. Jacobi worden op de 
hoogte gebracht van de uitkomst van zijn 
onderzoek. 
Met Innovo is overeengekomen dat de school moet 
voldoen aan Frisse scholen klasse B en aan die 
afspraak wordt Innovo gehouden. Indien men zich 
daar niet aan houdt vindt er een nieuwe meting 
plaats. 

Toezegging cie 14 mei: zodra de 

metingen hebben plaatsgevon-

den wordt de raad op de hoogte 

gebracht van de uitslag. 

  Raadsinformatiebulletin (17.50) Fusie 
Heuvelland Bibliotheken 

Er wordt nagevraagd of Heuvelland Bibliotheken 
voornemens is de afspraken in het kader van de 
dienstverlening voort te zetten. 

Op dit moment zijn wij druk 

doende met het uitzoeken van 

de mogelijkheden voor een 

aanbestedingsprocedure voor 

het inkopen van de diensten bij 

de gemeente Maastricht. Omdat 

een fusie helaas niet mogelijk 

bleek te zijn worden op dit 
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moment andere alternatieven 

onderzocht. 

07.05.18 23.04.18    

  Bespreekpunt 16.a. Kredietbank: 
mondelinge toelichting door demissionair 
wethouder B. Dauven 

De kredietbank heeft aangegeven naar 2% te 
willen. Vandaag is gevraagd naar de laatste stand 
van zaken, maar deze vraag is nog niet 
beantwoord. Zodra het antwoord binnen is wordt 
de raad hier via de griffie over geïnformeerd. 
 
Als de kredietbank besluit niet naar 2% te gaan, 
dient in de begroting naar mogelijkheden gezocht 
te worden zodat de gemeente de komende jaren 
een percentage van 2% kan hanteren. 

Dossier loopt, staat op de 

raadsplanner 

  Bespreekpunt 16.b. Integraal 
huisvestingsplan: mondelinge toelichting 
door demissionair wethouder B. Dauven 

In eerste instantie was afgesproken om het 
integraal huisvestingsplan in de commissiecyclus 
van april te behandelen en dat in juni of juli een 
voorstel aan de raad zou worden voorgelegd.  
 
Het college wil een en ander graag uitstellen tot 
december, dit is gebaseerd op een verzoek van de 
schoolbesturen en de kind-partners. Dit heeft te 
maken met de mogelijkheid voor een integraal 
kind-centrum in Berg en Terblijt. De school daar is 
afgeschreven en voor wat betreft de invulling van 
het kind-centrum moet er een onderzoek 
plaatsvinden. Naar verwachting zullen de 
leerlingstromen iets veranderen. Het is belangrijk 
even af te wachten hoe de leerlingstromen zich 
ontwikkelen alvorens er gelden worden 
uitgegeven. 
 
Naar verwachting komt het verzoek van Stichting 
kom Leren voor een onderzoek naar een kind 
centrum deze week of anders volgende week 
binnen. 
 
Tevens wordt gekeken hoeveel geld er voor een 
nieuwe school beschikbaar wordt gesteld. In de 

Dossier loopt, staat op de 

raadsplanner 
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huidige verordening zijn de bedragen voor 
renovatie te laag. 

  Bespreekpunt 16.c 
Raadsinformatiebulletin (06) Onderzoek 
zwemdiploma lage inkomens 

Tijdens een bijeenkomst bij de provincie is de 
oproep gedaan om te kijken of het mogelijk is om 
in het Sportfonds het bedrag te verhogen zodat de 
kinderen het A diploma kunnen halen en daarnaast 
een andere sport kunnen beoefenen. De provincie 
heeft nog niet gereageerd op deze oproep. Zodra 
de reactie binnen is wordt de raad daarover 
geïnformeerd. 

Voor een optimalisering van de 

zwemvaardigheid- en veiligheid 

is het van belang om – zo 

mogelijk in nauwe samenwer-

king met de gemeenten uit de 

regio Maastricht-Heuvelland, de 

provincie en de rijksoverheid – 

ondersteuningsmogelijkheden te 

ontwikkelen middels bijvoor-

beeld een (extra/aanvullende) 

vangnetregeling bij het Jeugd-

sportfonds. In het recente 

verleden heeft adviesburo 

Negen namens de provincie een 

bijeenkomst georganiseerd 

aangaande de haalbaarheid van 

een gezamenlijke aanpak nof 

campagne om de zwemvaardig-

heid- en veiligheid van in 

kinderen in Limburg te 

bevorderen. Aan deze 

bijeenkomst hebben 

verschillende stakeholders 

deelgenomen. De bevindingen 

van deze bijeenkomst zijn in 

een verslag aangeboden aan de 

provincie. In afwachting van het 

vervolgtraject worden  door de 

gemeenten uit de regio 

Maastricht Heuvelland de   

tegemoetkomingen waar men – 

onder voorwaarden – aanspraak 

op kan maken inzichtelijk 

gemaakt. Daarnaast worden de 

kosten voor het behalen van 
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zwemdiploma A bij zwemba-

den/zwemschoolhouders uit de 

regio in kaart gebracht.  

vervolgens zullen de mogelijk-

heden aangaande het realiseren 

van een extra/aanvullende 

vangnetregeling nader worden 

bezien. 

04.06.18 14.05.18    

  Toelichting Jaarstukken Openbaar 
Onderwijs door de heer P. Groos en 
presentatie door mevrouw D. Velthorst-
Duijkers inzake procedure jaarstukken 

Betreffende de procedure rondom de jaarstukken 
wordt een raadsnota ter besluitvorming aan de 
raad voorgelegd. 

Raadsnota ligt ter behandeling 

voor  in de cie van 11 juni 2018. 

  Schrijven (101) Omnibuzz 1e wijziging 
begroting 2018, conceptbegroting 2019 & 
meerjarenperspectief 2020-2022, met 
verzoek indienen zienswijze raad vóór 31 
mei 2018 

De wens voor een uniform tarief wordt 
meegenomen in de reactie richting Omnibuzz. Het 
college komt te zijner tijd terug bij de raad om de 
begroting bij te stellen. 

Wens is meegenomen in reactie 

richting Omnibuzz. 

  Jaarverantwoording kinderopvang Verslaglegging is moeilijk, derhalve stelt de 
wethouder voor dat er in een volgende commissie 
een toelichting gegeven wordt. 

Staat op raadsplanner voor cie 

10 september 2018. 

  Schrijven (44) d.d. 150218 van de heer  
H. Vossen inzake brief aan Limburgse 
samenleving inzake voedselbank 

De zaken op het gebied van het ouderenbeleid 
worden op papier gezet en aan de toekomstige 
wethouder verstrekt. 

Is overgedragen. 

 


